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احسان روزبهانی:

امیدوارم  مربی کوبایی را فراری ندهند

قهرمان ســابق بوکس آســیا گفت: حضور مربیان کوبایی در ایران تصمیم 
خوبی بود اما باید به آنها 4 ســال فرصت بدهیم و دوســتان مثل »آ س بال« 
مربــی کوبایــی ایــن مربیان را فــراری ندهند. هنوز این مربــی را ندیده ام اما 
همــه مربیــان کوبایــی بالاخــره کوبایــی هســتند و کاربلــد. رینالــدو از طرف 
آس بــال مربــی کوبایــی به ایران معرفی شــده اســت، او مدرس فدراســیون 

جهانــی و یکــی از بهترین مربیان بوکس دنیاســت.

حسین وفایی

یک پله صعود در رنکینگ جهانی

حســین وفایی، اســنوکرباز حرفه ای ایران با درخشش در مسابقه قهرمانی 
انگلیس، با صعود یک پله ای در رنکینگ جهانی، نفر هفدهم شد. حسین 
وفایــی، تنهــا اســنوکرباز حرفــه ای ایــران 10 فصلــی اســت بیــن حرفه ای ها، 

ســری بین ســرها درآورده است. 
او با درخشــش در این رقابت ها و صعود به جمع چهار نفر اول در رنکینگ 

جهانی یک پله بالاتر رفت و نفر 1۷ جهان شــد.
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پاکدل: فراز و 
فرودهای سختی در 

هندبال داشتیم
اولین اردوی تیم ملی هندبال 
مردان ایران با حضور ۲۲ بازیکن 
جهت حضور در بیست و یکمین 
دوره مسابقات هندبال قهرمانی 
ز روز  نتخابی جهان ا آسیا و ا
گذشته زیر نظر مجید رحیمی زاده 
سرمربی تیم ملی در تهران و به 
میزبانی سالن فدراسیون هندبال 

آغاز شد.
علیرضا پاکدل رئیس فدراسیون 
هندبال در آغاز این اردو با حضور 
در جمع بازیکنان ضمن عرض 
خوشامد و تبریک به کادرفنی 
تیم ملی اظهار داشت: تصمیم 
فدراسیون هندبال حضور مجید 
رحیمی زاده به عنوان سرمربی 
تیم ملی هندبال در این رقابت ها 
بود که قرار است کادر فنی با 
تجربه ای نیز در این مسیر سخت 
رحیمی زاده را یاری کنند. همین جا 
از زحمات »وسلین وویوویچ« در 
مدت حضورش روی نیمکت 
سرمربیگری تیم ملی هندبال 

تشکر می کنم.
پاکدل گفت: در مسیری قدم 
گذاشتیم که فراز و فرودهای 
سختی داشتیم. این مسیر از 
قونیه و هانگژو شروع شد و حسن 
ختام امسال بحرین و مسابقات 
لبته  ا که  ست  سیا آ نی  قهرما
شرایط سخت تری از دوره قبل 
دارد زیرا ۴ سهمیه جهانی توزیع 
می شود، بنابراین مهم ترین نکته 
در این مسیر مهم، همدلی و 
فعل خواستن است. باید تلاش 
مضاعف کنیم و وارد مسائل 
حاشیه ای نشویم و به هدف تیم 
ملی فکر کنیم. ما الان در مسیری 
هستیم که می توانیم با تمرکز بالا 
و فعل خواستن مقابل تیم های 
بزرگ آسیا با بهترین کیفیت بازی 
کنیم. امیدوارم در این مسیر 
سخت با کوشش و همت شما و 
کادر فنی بتوانیم سهمیه جهانی 
را برای دومین بار پیاپی به دست 

بیاوریم.
در این بازدید علی اکبر خوشنویس 
زارچ دبیرکل و ایرج رضایی رئیس 
سازمان تیم های ملی نیز حضور 

داشتند.
نخستین  است  ذکر  به  لازم 
اردوی آمادگی تیم ملی هندبال 
بزرگسالان تا ۲۵ آذر ماه ادامه دارد 
و تیم ملی هندبال کشورمان برای 
کسب آمادگی بیشتر برای حضور 
در مسابقات قهرمانی آسیا چند 
بازی تدارکاتی با تیم های هندبال 
حوزه خلیج فارس برگزار می کند و 
همچنین از ۱۴ دی در تورنمنت 
ی  تیم ها ر  با حضو که  مسکو 
روسیه، بلاروس و مراکش برگزار 

می شود، شرکت می کند.
زرونی، محمد  علی رحیمی کا
سیاوشی، فواد فرهادی، رضا 
د  میلا  ، ری ثا آ نس  یو  ، عزتی
 ، ر پو ر حید مجتبی   ، ی ر قلند
علی شایسته، آرمان رحمانی، 
وحید مسعودی، حسین جهانی، 
فشین  ا  ، نی سلطا س  میرعبا ا
 ، ده صادقی، شهاب صادق زا
سلامان بربط، بهشاد فاتحی زاده، 
امیرحسین فیروزبخت، کامیار 
طاهری، کیارش طاهری، یاسین 
کبیریان جو، علی شیرانی و محمد 
صفری ۲۲ بازیکنی هستند که در 

این اردو حضور دارند.
روح الله اکرمی نیا )سرپرست(، 
 ، ده )سرمربی( مجید رحیم زا
مهدی رهبری )مربی(، کاظم ناصر 
لفته )مربی دروازه بانان(، مهدی 
قشقایی )بدنساز( و علی بخشی 
)ماساژور( کادر فنی تیم ملی 
مردان ایران را تشکیل می دهند.

بیست و یکمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی آسیا، انتخابی 
مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۵ 
کرواسی، دانمارک و نروژ از ۱۱ تا 
۲۲ ژانویه ۲۰۲۴ - ۲۱ دی تا ۲ بهمن 
ماه سال جاری - در منامه بحرین 

برگزار می شود.
تیم ملی هندبال کشورمان در این 
مسابقات در گروه B با تیم های 
یلند  ز نیو و  چین  بی،  کره جنو

همگروه است.

 zنقل قول

حسن تفتیان

فصل تمرین را با تست آمادگی جسمانی استارت زد

حســن تفتیــان، رکــورددار 100 متــر ایــران، صبــح دیــروز فصــل تمریــن 
زمســتانی اش بــرای المپیــک را با تســت آمادگی جســمانی در آکادمی ملی 
المپیــک اســتارت زد. او می گویــد: »من 90 درصد ســهمیه المپیکم قطعی 
شــده و بایــد بــرای حفــظ جایــگاه 20 در رنکینــگ جهانــی بــرای حضــور در 
المپیــک 2024 پاریــس، بایــد در 5 تورنمنــت امتیاز بالا بــدوم. در ماده 100 

متــر 56 نفــر اول رنکینــگ جهانــی ســهمیه المپیــک می گیرنــد.«

تیــم ملــی بوکــس بعــد از ۲ مــاه تعطیلــی 
دوبــاره ســر و ســامان گرفــت. در حالــی کــه 
اردوی  بوکسورها بعد از بازی های آسیایی 
هانگــژو تعطیــل بــود، حــالا بــا آمــدن رینالدو 
فونتــس تیــم ملــی ایــن روزهــا زیــر نظــر ایــن 

مربــی در خــرم  آبــاد اردو زده اســت.
شــاهین موســوی المپیــن بوکــس ایــران در 
توکیــو کــه حــالا به دنبــال رزرو بلیت دومین 
المپیکــش اســت، 6 روز را فرصــت کمــی 
بــرای محــک فونتــس می دانــد امــا معتقــد 
اســت مربیــان کوبایــی همگــی خــوب 
هســتند و در ایــن مقطــع می تواننــد بــه 
بوکــس ایــران کمــک کننــد. در حالــی کــه ۲ 
مــاه بیشــتر به مســابقات انتخابــی المپیک 
نمانده اســت، موســوی کار بوکسورها را در 
ایتالیــا ســخت می دانــد امــا معتقــد اســت 

کار نشــد نــدارد.
 

بعد از 2 ماه وقفه اردوی تیم ملی با 
سرمربی جدید چطور پیش می رود؟

بعــد از بازی هــای آســیایی اردو نداشــتیم 
و بالاخــره بعــد از ۲ مــاه تعطیلــی اردوهــا 
شــروع شــد. بــه تهــران عــادت کــرده بودیــم 
امــا خرم آبــاد هــم تــا الان میزبانــی خوبــی 
داشــته و شــرایطمان روز بــه روز بهتــر 
می شــود. کلاً ۲-3 روز بیشــتر بــا ایــن مربــی 
تمریــن نکرده ایــم امــا بــه نظــر می رســد 
فونتــس مربــی خوبــی باشــد هرچنــد کــه 
کوبایی هــا کلاً در بوکــس حــرف اول را 
می زننــد و خــوب هســتند. فعــلاً آمادگــی 
بدنــی بوکســورها پاییــن اســت و فونتــس 
هــم در تــلاش اســت تــا آمادگی مــان هرچــه 

ســریع تــر بــالا بــرود.

از قبل با این مربی آشنایی داشتی؟
مــن خیلــی در جریــان رزومــه ایــن مربــی 
نیســتم و ترجیــح می دهــم در ایــن زمینه ها 
مــا شــنیدم  لتــی نداشــته باشــم ا دخا
ــا بــوده و مربــی  ســرمربی تیــم جوانــان کوب

خوبــی اســت.
مربی خارجی می تواند بوکس ما را در 

این مقطع نجات دهد؟
در حــال حاضــر مهم تریــن مســابقات 
انتخابــی المپیــک ایتالیــا اوایــل اســفند مــاه 
برگــزار می شــود و فرصــت زیــادی تــا شــروع 
ایــن مســابقات باقــی نمانــده اســت. در این 
۲ مــاه باقیمانــده بایــد هرچه در توان داریم 
بگذاریــم تــا بــا فشــار مناســب و پیــش بردن 
مســائل فنــی و بدنــی بــه نتیجــه دلخــواه در 

انتخابــی المپیــک برســیم.
چقدر گرفتن سهمیه المپیک در ایتالیا 

شدنی است؟
کار ســختی بــرای گرفتــن ســهمیه المپیــک 
داریــم امــا کار نشــد نــدارد و بــا تــلاش و 
پشــتکار می توانیــم بــه گرفتــن ســهمیه 

امیــدوار باشــیم.
به نظر می رسد کار در انتخابی تایلند 

راحت تر باشد.
از آنجایــی کــه تایلند آخرین فرصت گرفتن 
ســهمیه اســت تــا آن زمــان عــده زیــادی 
ســهمیه گرفتند و همین باعث می شــود تا 
گرفتــن ســهمیه در تایلنــد راحت تــر باشــد.

مشکلات مالی در بوکس همچنان 
ادامه دارد؟

ز  ز یکــی، دو مــاه قبــل ا بوکســورها ا
بازی هــای آســیایی حقــوق نگرفته انــد و 
بابــت حقوق هــای معوقه شــان ناراحــت 
هســتند. دو ماهــی هــم اردوهــا تعطیــل 
بــود و دریافتــی نداشــتیم، انــگار چه باشــیم 
و چــه نباشــیم حقوقــی نمی گیریــم و حــالا 
منتظــر شــروع لیــگ برتــر هســتیم تــا پولــی 

دســتمان را بگیــرد.
امسال اوضاع قراردادها نسبت به 

پارسال چطور است؟
امســال هــم بــا تیــم پلیمــر خلیــج فــارس 
قــرارداد دارم و رقابت هــا از بیســت و پنجــم 

شــروع می شــود.
قراردادهــا نســبت بــه ســال قبــل بهتــر 
اســت امــا بــاز هــم ســقف قراردادهــا پاییــن 
اســت چــون اکثــر تیم هــا بومــی هســتند و 
رایــگان در لیــگ بــازی می کننــد و همیــن 
ــا هیجــان و رقابــت  هــم باعــث می شــود ت
کمتــر شــده و قراردادهــا پیشــرفتی 

نداشــته باشــد.

شاهین موسوی: 

کار سختی برای 
المپیکی شدن 

داریم

ســرانجام بعــد از ۲۰ روز، سرپرســت فدراســیون 
والیبــال کارش را شــروع کــرد. وحیــد مــرادی نایــب 
رئیــس فدراســیون والیبــال کــه ۴ روز پیــش بــا حکــم 
وزیــر ورزش، سرپرســت فدراســیون والیبــال شــده، 
دیــروز بــا مراســم معارفــه اش کار را بــه دســت گرفــت. 
مراســمی کــه بــا حضــور محمدرضــا پولادگــر معــاون 
ورزش حرفــه ای و قهرمانــی وزیــر ورزش و جوانــان 
در آن از زحمــات محمدرضــا داورزنــی رئیــس ســابق 

فدراســیون قدردانــی شــد.

 پولادگر: به داورزنی 
خداقوت می گویم

محمدرضــا پولادگــر، معــاون توســعه ورزش قهرمانــی 
ــا  ــار ب ــرای اولیــن ب ــان ب ــر ورزش و جوان و حرفــه ای وزی
ســنت شــکنی در مراســم تودیــع و معارفــه رئیــس 
فدراســیونی حاضــر شــد، آن هــم بــه خاطــر تکریــم 
داورزنــی: »مــن در ایــن جلســه بــه حرمــت آقــای 
داورزنــی پیشکســوت حاضــر شــدم. بــه حکــم قانــون 
یــک جابه جایــی درون خانوادگــی امــروز صــورت 
می گیــرد و خداقــوت بیــن راهــی بــه داورزنی می گوییم 
کــه از قطــار والیبــال پیــاده نخواهــد شــد. امیــدوارم بــا 
مدیریــت و تدبیــری کــه در حــوزه داخلــی انجــام داده 
بیشــتر وقــت خــود را در حــوزه بین المللــی بگــذارد 
و بیشــتر حضــور او را در آن حــوزه ببینیــم. بــه دلیــل 
اینکــه کمتــر از مدیــری تجلیل می شــود امــروز از آقای 
داورزنــی تجلیــل می کنــم؛ به ویــژه در بخش هایــی 
کــه بــه آن توجــه نشــده اســت و اینکــه چقــدر زحمــت 

کشــیدند کــه یــک رونــدی بــه نتیجــه برســد.«

  داورزنی: والیبال 
شرایط ایده آلی ندارد

محمدرضــا داورزنــی امیــدوار اســت والیبــال بــا 
سرپرســت بــه آرمانــش برســد: »بــا دکتــر مــرادی 
ســال ها رفاقــت و همــکاری داشــته ام و یقیــن دارم 
او می توانــد بــه رشــد و توســعه والیبــال کمــک کنــد تــا 
این رشــته ورزشــی به آرمانش یعنی ســکوی المپیک 

برســد. انتظــارات مــردم از والیبــال نشــان دهنده 
عملکــرد فوق العــاده آن در ســال های اخیــر اســت، 
از شــخص اول کشــور )رهبــر معظــم انقــلاب( تــا دیگر 
مســئولان و مــردم همــه پیگیــر والیبــال هســتند کــه 

نشــان از موفقیــت ایــن رشــته دارد.«
او البتــه عملکــرد والیبــال در ســال ۱۴۰۲ را عالــی 
نمی داند: »اتفاقات والیبال در امســال فرصتی برای 
ــم. در  ــی کار کردی آینــده اســت، فکــر نکنیــم کــه عال
رده هــای ســنی بهتریــن نتیجــه تاریــخ والیبــال جهــان 
را گرفتیــم امــا ضعف هــا و کاســتی در تیــم ملــی بایــد 
برطــرف شــود تــا والیبــال اقتــدارش را بــه رخ حریفــان 
جهانــی بکشــد کــه ایــن رســالت بــه عهــده فدراســیون 
والیبــال و رئیــس آن اســت و ایــن موضــوع بــار 
مســئولیت را ســنگین تر می کنــد. انتظــارات و توقــع 
مــردم کار را ســنگین می کنــد. موفقیت هــای والیبــال 
هــم کار یــک نفــر نبــوده و در ۱۷ ســال گذشــته تمامــی 
اعضــای خانــواده بــزرگ والیبــال زحمــت کشــیدند کــه 
نفراتــی هــم اکنــون در بیــن مــا نیســتند تــا والیبــال بــه 
ایــن اوج از موفقیــت برســد کــه نایــب قهرمانــی در 

آســیا شکســت و ناکامــی محســوب شــود.«

 وحید مرادی: 
تحقق آرمان شرط دارد

وحیــد مــرادی سرپرســت جدیــد فدراســیون معتقــد 
اســت تحقق آرمان شــرط دارد: »امیدواریم با کمک 
تجربــه ای کــه بــه دســت آمــده تیــم مــا کــه بــه رده 
پانزدهــم رنکینــگ جهانــی تنــزل کــرده مــدارج را بــه 
ترتیــب طــی کنــد و بــه ســکوی المپیــک برســد. البتــه 
ایــن موضــوع نشــدنی اســت مگــر بــا برنامه ریــزی، 
صبــر، پشــتیبانی و همراهــی و همدلــی. اگــر تیمــی 
همــواره قهرمــان باشــد کــه دیگــر دلیلــی بــرای 
برگــزاری مســابقات قهرمانــی وجــود نــدارد. تیمــی 
مثــل لهســتان یــا فرانســه در المپیــک قهرمــان 
می شــوند و در مســابقات قهرمانــی جهــان هیــچ 

مقامــی نمی گیرنــد.«
در پایان سیدمحمد پولادگر با اهدای لوح سپاس و 
هدایایی مثل مدال اســتعدادیابی کشــور از زحمات 
محمدرضــا داورزنــی تقدیــر و تشــکر کــرد و حکم وزیر 
ورزش و جوانــان بــه وحیــد مــرادی بــرای سرپرســتی 

فدراســیون والیبــال را بــه او داد.

 zگزارش

 وحید مرادی سرپرست فدراسیون والیبال شد

پولادگر: امیدواریم 
داورزنی را در حوزه 

بین المللی ببینیم

یکشنبه   19  آذر 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7468    

 zمصاحبه

فائزه زمانی
روزنامه نگار


